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Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli radni Łukasz Sęk i Łukasz Wantuch. Interpelują w

sprawie projektów złożonych do Krajowego Planu Odbudowy oraz budynku na os. Szkolnym 19A.

Radny Łukasz Sęk w złożonej międzysesyjnej interpelacji prosi Prezydenta o informacje, jakie

projekty zostały zgłoszone przez Gminę Miejską Kraków do Krajowego Planu Odbudowy. - Proszę

o informację o nazwie, krótki opis projektu i szacowane koszty – czytamy w interpelacji

radnego.

Z kolei radny Łukasz Wantuch interpeluje w sprawie budynku na os. Szkolnym 19A. - Żeby

ostatecznie zamknąć kwestię przebudowy budynku na kuchnię i jadalnię oraz rozwiać wszelkie

wątpliwości, chciałbym zapytać, czy była przeprowadzana ekspertyza dotycząca możliwości

przerobienia części pomieszczeń budynku bursy na jadalnię i kuchnię? Otrzymałem informację,

że taka przebudowa jest niemożliwa ze względu na Sanepid oraz przepisy przeciwpożarowe.

Czy była przeprowadzana taka ekspertyza wszystkich część budynku oraz jakie dokładnie

przepisy, na przykład przeciwpożarowe, stoją na przeszkodzie w celu dokonania takiej

przebudowy w obecnym stanie? – pyta Prezydenta Łukasz Wantuch.
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